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Abstract (en)
[origin: US4842168A] The invention relates to a dispensing valve comprising a body formed of a cylindrical casing of rigid material closed by a
cover, in which two seals having fluid-tight joints create a lock chamber inside which moves an atomizer provided with a sliding distributor, guided
at its ends, which a return spring placed upstream urges towards the cover. The valve has a sleeve allowing alteration of the volume of the chamber
and a front seal formed as a separate member, both formed of semi-rigid plastic material. The seal is disposed immediately adjacent an abutment
surface formed in the casing. The design is such that entry of liquid during filling takes place through an auxiliary duct and the front seal and sleeve
may be formed as a single member if desired.

Abstract (fr)
L'invention a pour objet une valve doseuse comprenant un corps constitué d'un carter (1) cylindrique en matériau rigide fermé par une coupelle
(3), où deux seuils à joints étanches créent un sas et à l'intérieur duquel se déplace un gicleur (11) doté d'un distributeur coulissant, guidé à ses
extrémités, qu'un ressort de rappel (10) placé en amont renvoie vers la coupelle. Cette valve possède une douille (2) permettant de modifier le
volume de la chambre (7) du sas, et un seuil antérieur (6), rapportés et constitués d'une matière plastique semi-rigide, le seuil se trouvant au
voisinage immédiat d'une portée (1a) du carter, l'intrusion du liquide lors du remplissage se produisant par une voie auxiliaire (1d).
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